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VRAGENHALFUUR 
 
VVD, A Elbert 
 
SDE ++ subsidie mono-mestvergisters 
Zoals bekend zijn er meerdere initiatieven in Hof van Twente voor mono-mestvergisting om 
groen gas te gaan produceren o.a. in Markelosebroek  zijn 9 veehouders die gas kunnen 
gaan produceren voor ruim 400 woningen. Mede door de SDE++ subsidie zijn deze projecten 
mogelijk. De subsidie moet zorgen voor een minimum garantieprijs voor het groene gas 
geproduceerd door de mono-mestvergisters. Nu blijkt dat er enkele dagen voor de 
openstelling van de subsidie, door het Ministerie van Energie en Klimaat een ernstige 
rekenfout is gemaakt en de subsidie 20 tot25 % naar beneden wordt bijgesteld. 
 
PvdA, F Rijkens 
 
Spouwmuurisolatie 
Bij spouwmuurisolatie moet tegenwoordig onderzoek worden gedaan naar vleermuizen in de 
spouw. De gemeente krijgt geld om dit voor inwoners aan te pakken. Wat doen we en kan 
dat op korte termijn.  
 

Twickel 
Twickel stelt dat de gemeente niet of nauwelijks reageert op verzoeken om over wonen 
in delden te praten. Is deze bewering juist. 
 
Zonnepanelen op huurwoningen 
Viverion plaatst geen zonnepanelen meer op huurwoningen op verzoek van de 
netbeheerders. hierdoor zijn met name huurders ic lagere inkomens de dupe omdat ze niet 
kunnen bezuinigen op energiekosten. Kan de gemeente hier iets aan doen. 
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D66, A de Visser mede namens PvdA 
 
Omgedraaide vlaggen 

In 2021, 2022 en 2023 hebben er een aantal boerenprotesten in Nederland plaatsgevonden. 
Daarvan zijn zelfs vandaag de dag nog de uitingen te zien. Omgedraaide vlaggen wapperen 
nog steeds langs de diverse wegen en snelwegen. Sommige zijn weer omgedraaid naar de 
echte Nederlandse driekleur, andere blijven volharden met een soort verkeerd gedraaide 
Franse vlag. Ondanks dat deze vlaggen wel een beetje sleets beginnen te worden en 
ondanks dat ik dit persoonlijk (om in de Franse stijl te blijven) een affront vind, zijn wij van 
D66 wel zo liberaal dat iedereen op eigen gebied bepaalde uitingen mag doen. Sterker nog 
wij zullen die affront-uitingen zelfs met hand en tand verdedigen als recht, wanneer dat 
verboden zou dreigen te worden. 

Het wordt echter een andere zaak voor ons wanneer openbare en publieke plaatsen, zoals 
bijv. op gebouwen, lantarenpalen e.d., als die worden gebruikt voor uitingen van enige aard 
dan ook, buiten het publieke om. 

En dat brengt ons bij onze Hofse bruggen. 

Deze bruggen (zoals bijv. de Witte brug bij Delden, of de brug tussen Delden en Goor) zijn 
naar ons idee bekladderd met wederom die verkeerd gedraaide Franse vlaggen en daarbij 
ook teksten. En die staan er nu al een tijdje op. Te lang naar onze mening. 

Nogmaals wij hebben geen bezwaar tegen uitingen, maar wel waar die staan. 

We weten dat de bruggen en andere publieke kunstwerken bij de provincie horen of anders 
geformuleerd niet tot het domein van onze Gemeente, maar kan de desbetreffende 
wethouder actie ondernemen naar de juiste instantie om deze bruggen weer in hun 
fatsoenlijke staat te laten brengen? 

Wij zijn overigens van mening dat de vervuiler betaald, dus misschien ook wat actie in die 
richting geboden? 

Wij horen graag welke acties u gaat nemen en welk termijn u daarvoor neemt…. 

D66 , A de Visser 

Terrassen Delden 
Er hangt al enige tijd in de Langestraat als je het centrum van Delden inkomt een bord met 
daarop de tekst: ‘Let op, situatie gewijzigd uitbreiding terrassen…. Samen tegen corona, 
bedankt voor uw medewerking’. Iets verder terug bij het Eetcafé ‘De Burgemeester’ is dat 
goed te zien en te ervaren wat dat in concreto betekent voor mensen in het algemeen en 
voor mensen die wat slechter ter been zijn in het bijzonder. 

En laat ik een anekdotisch en exemplarisch voorbeeld noemen: mevr. X, woont in de buurt 
en loopt met een rollator. Wanneer ze aan de kant loopt waar zich het eetcafé ‘De 
Burgemeester’ bevindt, richting centrum, dan heeft zij enorme pech, want zij moet 
oversteken, want langs het Eetcafé op de openbare stoep kan zij niet. 

Een stoep dient minimaal 1,80 te zijn met een obstakelvrije doorgang van 1,50 meter. De 
ruimte is nog geen 40 centimeter. 

Het vervelende is dat zij nu moet oversteken, maar het zebrapad, wat zich binnen 20 meter 
afstand bevindt, waar zij het oversteken eigenlijk zou moeten doen, ligt voorbij de 
geblokkeerde stoep. 
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Ander voorbeeld: 
Als meneer X uit Delden bij de drogisterij is geweest, en denkt ‘kom, laat ik eens via de 
Noorderhagen naar huis lopen’. Gaat hem niet lukken, want de situatie bij ‘De Swaan’ is zo 
mogelijk nog precairder, want daar is die stoep hoger. En je kan er moeilijk af met een 
rollator, maar aan de andere kant erop kom je helemaal niet. 

Nu de vragen: 

1. Dat bord vooraan centrum Langestraat, kan dat niet weg? 
2. Wat bent u van plan te doen aan de geschetste situatie in de Langestraat? 
3. Waarom wordt er niet gehandhaafd? 
4. en in welk termijn kunnen wij de actie en oplossing verwachten? 

CDA, E. Rikkert 

IJsbaan Enschede 
Enige tijd gelden heeft de Hof van Twente een financiële bijdrage gegeven van € 35.000,- 
om de ijsbaan in Enschede open te houden. Wij vonden dat van belang. Inmiddels heeft 
Enschede aangegeven dat zij het open kunnen houden en zelf het kunnen betalen. 
De VVD fractievoorzitter dhr. Boers uit Hengelo, wil het geld dat Hengelo heeft gegeven 
terug want blijkbaar was het geld nooit nodig volgens hem. Het CDA is op zich blij dat 
Enschede nu de broek zelf kan ophouden voor de IJsbaan, dat zal helder zijn. 
  
Wel hebben wij nog enkele verhelderende vragen; 
  

• Bent u op de hoogte van de nieuwe plannen van de gemeente Enschede waardoor 
ze het nu wel kunnen financieren? 

• Wat vindt u van de opvatting van de VVD in Hengelo? Het is nog geen 4 maanden 
nadat wij het bedrag hebben gestort. Waren er destijds geen signalen dat Enschede 
zelf met een oplossing komt? 

• Zijn er signalen van andere gemeente die overeenkomen met de reactie van 
Hengelo? 

• Hoe denkt de wethouder college over deze gang van zaken? 

  

SP, H. Kalter 

Kan het college iets zeggen over het college ivm kandidaatstelling wethouder Meulenkamp 
voor Tweede Kamer en waarschijnlijk zijn vertrek? Zijn inbreng bij bepaalde onderwerpen? 

 

 

 


